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0. Præsentationsrunde; nyt medlem af udvalget  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde; GODKENDT 
 

2. Meddelelser fra formandskabet; grundet sygdom inden meddelelser 
3. Sager til behandling 

i. Aktuelle emner: 
1. Studieordninger;  

 
FIBA; Der forventes ingen ændringer i den nationale del af studieordningen. Evt. 
mindre justeringer af den institutionsspeicifikker. 
 
I foråret 2023 har uddannelsen blandt andet haft et valgfag omkring 
bæredygtighed. Dette har fungeret rigtigt godt. I valgfaget har JBS været koblet på,  
som strategisk samarbejdspartner. Dette bliver et vedvarende samarbejde, hvor 
virksomheden kommer med deres erfaringer. Valgfaget har haft meget  høj 
faglighed og begge partner er glade for samarbejde. 
 
FIN: Der forventes ingen ændringer i den nationale del af studieordningen. Evt. 
mindre justeringer af den institutionsspeicifikker. 
 
 
Til efteråret udbydes valgfag på tværs af uddannelser, dette giver lidt flere 
muligheder for valgfag. De tidligere år har uddannelsen udbudt; skat & moms, 
revision, organisation & ledelse og udvidet statistik.  
 
 

2. Input til videngrundlag og relevans 
 
I bankerne fylder dataetik meget, det handler om indsamlingen, bearbejdingen og 
behandlingen af den data man har tilrådighed. Det giver en helt anden bevisthed 
omkring data og håndtering af data.  
Derudover fylder bæredygtighed også i dagligdagen specielt hos 
erhvervskunderådgivnerne. 
 
Diskussionen i udvalget omkring anvendelsen af Chat Robot GBT; der er enighed i 
udvalget om, at teknologien er kommet for at blive, hvordan det kan anvendes 
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mest konstruktiv. Teknologien er kommet for at blive, så hvordan den anvendes 
bedst bliver uddannelsernes store udfordring.  
 
Ejendomhandel de studerende må gerne vide mere omkring praksis praksis 
håndtering, eks. hvordan der forhandles, sælges, kundeprofiler.  
 
Der er et ønske om at uddannelsens fokus udbredes endnu mere, så alle 5 
brancheretninger; ejendomshandel, ejendomsadministration, finansiel rådgivning, 
intern/ekstern regnskab, forsikring får mere ligelig plads på uddannelsen. EAMVs 
fokus vil dog primært være på de brancheretninger, som udbydes lokalt, hvilket 
også stemmer godt overens med de praktikpladser og traineepladser, som er i 
lokalområdet.  
Der blev diskusteret fordeling af praktik- ud på de enkelte brancher for 2023 så 
fordelingen, således ud på landsplan;  

 

 
 

 
 

3. Uddannelsens digitale profil, herunder fagfagligt indhold 
 
Den digitale profil for alle uddannelser vedhæftes som bilag til referatet.  
 
Uddannelsesudvalget skal til næste møde have gennemgået uddannelsernes 
digitale profil – og evt. komme med input og tilføjelser.  

 
 

4. Evalueringer siden sidst; 
 
FINHO: 
 
Slutevalueringer fra efteråret 2022; her er fokus punkterne fremadrettet; 
motivation, studieintensitet. I efteråret blev der afholdt et oplæg omkring 
studietrivsel, som blandt andet berørte arbejdet i studiegruppe, som ofte er 
problematisk. Uddannelsen har arbejdet med studieintensiteten (det antal timer, 
som den studerende i gennemsnit bruger på sin uddannelse om ugen). Blandt 
andet viser fag og forløbsplanen, hvor meget det forventes, at den studerende 
bruger på sit fag pr. gang afhængig af ugen. Alle aktiviteter synliggøres i den 
studerendes skema. Uddannelsen skal dog yderligere arbejde på at få hævet 
antallet af timer.  
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Generelt har alle undervisere fået rigtigt gode evalueringer, der viser høj faglighed.  
 
 
FINHE: 
 
Der har også været slutevalueringer i efteråret, hvor fokus punkterne var de 
samme, som for FIN HO.  
Deruodver kan det tilføjes at klasselærer ordningen fungere rigtigt godt. I efteråret 
2022 blev en klasselærer udlånt til Holstebro, hvilket ikke var helt optimalt. Der er 
et ønske fra studerende på 3. semester om individuelle samtaler på semesteret, 
som skal omhandle mere studiet og trivsel generelt.  
 
 
 
FIBA:  
Slutevaleringer fra efteråret 2022; her er fokus punkterne fremadrettet også 
motivation og studieintensitet. Derudover får de enkelte undervisere en høj en 
score på engangement og faglighed.  
 
Fælles for EAMV; så er trivsel og frafald i fokus. Der er flere tiltag i gangsat for at 
styrke emnerne blandt andet viden- og udviklings eftermiddage. Der er ansat en 
studievejleder, som arbejder med trivsel. Hun kan blandt andet afholde en til en 
samtale med studerende, som har det svært eller på en anden måde har brug for 
støtten.  
 
 
Der er på alle uddannelser fortaget delevalueringer på det enkelte fag på 5 ECTS 
eller derover, evalueringen foretages ca. 1/3 del henne i forløbet.  Det giver 
underviseren muligheden for at justere til undervejs i et undervisningsforløb.  
 
Studieråd (SR) der er på alle EAMVs uddannelser udvalgt medlemmer til SR. Her 
drøftes alle evalueringer blandt andet og de studerende får på den måde 
muligheden for at komme med input.  

 
5. Beskæftigelsessituationen; 

 
Der er ikke kommet nye beskæftigelsestal siden sidst. Dog har alle FIN studerende 
afsluttende deres praktik og været til eksamen. En forsigtig forespørgsel til 
eksamen viser for FIN HO, at ca. 75-80 % af de studerende forsætter hos deres 
praktikvirksomhed i en trainee stilling efterfølgende.  
 

6. Virksomhedskontakt – herunder projekter og praktik 
 
Se pkt. under studieordning mht. strategisk samarbejde med JBS.  
 

4. Orientering fra EAMV og uddannelsen: 
5.  

- Karrieredag EAMV Holstebro d. 20 marts 2022; meget positiv dag, hvor 23 virksomheder deltog. 
EAMV mærker en meget stor interesse fra virksomhederne og flere praktikpladser er på plads til 
2024.  
 

- Optag på kvote to;  FIN HO er positiv nogenlunde status quo med 2022, optaget på FIN HE samt 
FIBA er mindre end i 2022.  
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- Turnus akredditering FIN HE,  der er dd. kommet en positiv indstilling af uddannelsen. 

 

 
6. Orientering fra udvalgsmedlemmerne 

 
- Banksektoren, rent regnskabsmæssigt går det godt. Både privatkunder og erhvervskunders 

økonomi har det godt. 
 

- Ejendomsmægler: boligmarkedet er positiv igen, dog var der et fald i februar 2023. Pt. ses færre 
boliger til salg, da flere sælgere holder lidt igen. Der kommer en ny mægler til Holstebro, det er 
Lokal Bolig. Danbolig har solgt hus hver anden dag i marts, hvilket er godt!  

 

  
7. Næste møde 

- Doodle udsendes 
8. Evt. 

  Ingen pkt  
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